

Fiyat Teklif Talebi / Request for Quotation / طلب عرض السعر

Implementation of solar power projects in Jisr al-Shughour

تنفيذ مشاريع الطاقة الشمسية في جسر الشغور

project / proje المشروع		Supporting the return of the displaced people through rehabilitation of water stations and networks						
رمز الطلب Order Ref Sipariş Kodu	AHF-Procurement -2024-016 PR- 189	التاريخ تقديم العرض Date the offer was submitted	proje numarası / project number / رقم المشروع			AHF-23045 - CBPF-TUR-23-R- NGO-26927		
Supplier's Information / Tedarikçinin Bilgileri معلومات المورد			Teklif Alıcının Bilgileri / QUOTATION Recipient INFORMATION معلومات مستلم العرض					
Commercial Name / Ticari Ad / الاسم التجاري			Return Quotation to / Teklifin Teslimi / مستلم العرض					
Contact Person / İrtibat Kişisi / شخص التواصل			E-mail / E-posta / البريد					
E-mail / E-posta / البريد الإلكتروني			Mobile / GSM / موبايل					
Mobile / GSM / موبايل			Address / Adres / العنوان					
Address / Adres / عنوان المزود								
QUOTATION INFORMATION / TEKLİF BİLGİLERİ / معلومات العرض								
Satınalım Tarafından Doldurulacak / Procurement to Fill / يتم تعبئتها من المشتريات				Supplier to Fill / Tedarikçi Tarafından Doldurulacak / يتم تعبئتها من قبل المورد				
تاريخ استحقاق المواد Required Delivery date Malzeme Teslim Tarihi				تاريخ توفر المواد Availability date Malzeme Tedarik Tarihi				
Ödeme Şartları/ Payment Terms شروط الدفع				Currency Used / عملة التسعير / Kullanılan Para Birimi				دولار امريكي \$
no رقم	اسم المواد ووصفها ITEMS DESCRIPTION/SPECIFICATION Malzemenin Adı ve Özelliği	الوحدة Unit Birim	الكمية Quantity Adet	سعر الوحدة Unit Price Birim Fiyatı	السعر الإجمالي Total Price Toplam Fiyat	المواصفات الفنية Specification Teknik Özellikler	العلامة التجارية Brand Details Marka Detayları	الملاحظات Notes Notlar
1	provide and install hard gravel 0-7 cm with wetting and compacting and replace soil to place determined by supervision with depth 15 cm as supervision directions	M3	360			تقديم بحص قاسي متدرج 0-7 سم مع الترطيب والدخل مع استبدال التربة والتحميل لماكن يختاره الاشراف والتسوية والرص بعق 20 سم وبحسب توجيهات الاشراف		
2	Excavation work, whatever the type of soil, with suitable drilling tools and machines, and the removal of excavation outputs	M3	100			أعمال الحفر مهما كان نوع التربة بأدوات وآليات حفر مناسبة وتحميل نواتج الحفر		
3	Supply and installation of reinforced concrete with a density of 350 kg/m ³ for solar panel base foundations, reinforced with 75 kg per cubic meter.	M3	18			تقديم وتركيب بيتون مسلح عيار 350 كغ/م ³ لزوم قواعد الألواح الشمسية بتسليح 75 كغ بالمتر المكعب		
4	Providing and pouring clean concrete with a density of 150 kg/m ³ at a thickness of 10 cm, including all necessary materials.	M3	8			تقديم وصب بيتون نظافة عيار 150 كغ/م ³ بسماكة 10 سم مع كل ما يلزم		
5	Providing and pouring concrete reinforced with molds for the fence, with a concrete size of 350 kg/m ³ . According to the attached drawings	M3	41			تقديم وصب بيتون مسلح بالقالب لزوم السياج عيار البيتون 350 كغ/م ³ . وفق المخططات الهندسية المرفقة		
6	Supply and installation of metal mesh for the fence according to the attached drawings	M.L	315			تقديم وتركيب شبك معدني لزوم السياج وفق المخططات المرفقة		
7	provide and install fabricated iron for solar modules base painting in oil-based paint(silver color) and base layer paint and as supervision directions	KG	9,500			تقديم وتركيب حديد مشغول لقواعد الألواح المعدنية مع الطلاء بالدهان الزيتي (اللون فضي) والاساس حسب توجيهات الاشراف		
8	Supply and installation of solar panels with a nominal power for each panel not less than 550 watts, in accordance with the attached specifications.	WATT	150,000			تقديم وتركيب الواح الطاقة الشمسية باستطاعة اسمية لكل لوح لا تقل عن 550 وات وفق دفتر الشروط المرفق		
9	Supply and installation of a 125 kW on-grid voltage lifter according to the specifications mentioned in the attached terms and conditions, including its own base and all necessary accessories.	PCs	1			تقديم تركيب رافع جهد on Grid باستطاعة 125 كيلو واط وفق المواصفات المذكورة ضمن دفتر الشروط المرفق مع قاعدته الخاصة وكافة الاكسسوارات اللازمة		
10	Supply and installation of a 25 kW on-grid voltage lifter according to the specifications mentioned in the attached terms and conditions, including its own base and all necessary accessories.	PCs	1			تقديم تركيب رافع جهد on Grid باستطاعة 25 كيلو واط وفق المواصفات المذكورة ضمن دفتر الشروط المرفق مع قاعدته الخاصة وكافة الاكسسوارات اللازمة		

11	Supply and installation of an electrical panel specifically for the voltage lifter according to the specifications outlined in the attached terms and conditions.	PCs	2		تقديم وتركيب لوحة كهربائية خاصة برفع الجهد وفق دفتر الشروط المرفق		
12	Supply and installation of a 90 kW hybrid inverter with MPPT technology according to the specifications mentioned in the attached terms and conditions.	PCs	1		تقديم وتركيب انفرتر هجين 90 كيلوواط بتقنية mppt وفق المواصفات المذكور بـ دفتر الشروط المرفق مع كل ما يلزم		
13	Supply and installation of a combiner box for panels measuring 60*80 or as per site requirements, containing a DC-SPD rated up to 1500 volts DC, dual DC-63A breakers, fuses, fuse holder, with the quantity matching the number of strings. Additionally, all necessary components required for installation at the voltage lifter will be provided, including junction boxes, glands, protection against high voltages with appropriate diodes, and connection to the grounding hole in the proper manner.	PCs	1		تقديم وتركيب لوحة تجميع للألواح قياس 60*80 او حسب الموقع تحوي على DC-SPD قياس حتى 1500 فولت تيار مستمر, تحوي على قواطع DC-63A مزدوج, و فيوز وحامل فيوز, العدد يناسب عدد السلاسل, مع كل ما يلزم يتم تركيبها عند رافع الجهد, مع جنكسيونات وكلائدات وحماية من التوترات المرتفعة مع الديوتات الخاصة بذلك, مع الوصل بحفرة التأسيس بالشكل المناسب		
14	provide and install main distribution panel made of thermal painted metal sheet contains two changeover breaker 4 pole 3 positions 150 A 400 VAC qty 3 with connecting as supervision directions	PCs	1		تقديم وتركيب لوحة توزيع لتبديل من الصباح المبخوح حراريا تحوي قاطعين تبديل رياضي الاقطاب ثلاث وضعيات استطاعة 150 امبير 400 فولت متناوب عدد 3 مع التوصيل حسب توجيهات الاشراف		
15	Supply and installation of a panel measuring 40*50 or as per site requirements, containing suitable breakers, diodes, and copper bars for assembling solar power chains, along with all necessary components to complete the work.	PCs	1		تقديم وتركيب لوحة قياس 40*50 او حسب الموقع تحوي على قواطع وديوتات مناسبة, و بارات نحاسية لتجميع سلاسل الطاقة الشمسية وكل ما يلزم لاتمام العمل		
16	Provide and install stranded tinned copper class 5. cable insulation made of tpe size 1*6mm2, to connect the solar strings with the combiner panel black color for negative and red color for positive with excavation and backfilling with all accessories MC4 and plastic DUCT as instructed by engineer	M.L	2,000		تقديم وتركيب كبل شعري من النحاس المقصود صنف 5 والعازل من ال tpe مع التركيب مقاس 1*6*2 مم لروم وصل المجموعات الشمسية الى لوحة التجميع باللونين الاحمر للموجب والاسود للسالب مع الحفروالردم مع كافة الاكسسوارات ال mc4 وقناة التمديد البلاستيكية كما يوجه من قبل المهندس		
17	Provide and install stranded copper class 5. cable insulation made of pvc size 1*70 mm2, to connect combiner panel with the pumps panel in red for positive and black for negative instructed by engineer	M.L	10		تقديم وتركيب كبل شعري من النحاس صنف 5 والعازل من ال بي في سي مقاس 1*70 مم لروم وصل لوحة تجميع المجموعات الشمسية الى لوحة مع لوحة تشغيل المضخات باللونين الاحمر للموجب والاسود للسالب كما يوجه من		
18	Providing and installing a capillary electrical cable with a section of 3 * 70 mm 2 simplified with everything necessary	M.L	12		تقديم وتركيب كبل كهربائي شعري بمقطع 70*3 مم مبسط مع كل مايلزم		
19	Providing and installing a capillary electrical cable with a section of 3 * 95 mm 2 simplified with everything necessary	M.L	6		تقديم وتركيب كبل كهربائي شعري بمقطع 95*3 مم مبسط مع كل مايلزم		
20	Providing and installing a capillary electrical cable with a section of 2 * 2.5 mm 2 with everything necessary	M.L	240		تقديم وتركيب كبل كهربائي شعري بمقطع 2.5*2 مم مع كل مايلزم		
21	Electrical cable duct (polyethylene pipe, diameter 63 mm)	M.L	90		مجرى كابلات كهربائية (قسطل بولي إيثيلين قطر 63 مم)		
22	Providing and installing the grounding system in the appropriate location as directed by the supervising engineer .	Ls	1		تقديم و تركيب نظام التأسيس وفق المكان المناسب حسب توجيه المهندس المشرف .		
23	Supply and installation of a lightning protection system, including all necessary accessories, to complete the work according to the supervision's instructions and in accordance with the attached specifications	PCs	2		تقديم وتركيب نظام مانع صواعق مع كافة الاكسسوارات اللازمة لانجاز العمل حسب توجيهات الاشراف ووفق دفتر الشروط المرفق		
24	provide complete portable car washing machine 9 Mpa 220 V 50 Hz single phase for washing solar modules with supply 4 electric and water points in place determined by supervision	PCs	2		تقديم مغسلة سيارات محمولة كاملة بضغط 9 ميغاباسكال 220 فولت 50 هرتز أحادية الطور لغسيل الألواح الشمسية مع توصيل نقطة ماء وكهرباء للمغسلة الواحدة عدد 4 في مكان يختاره الاشراف		
25	Supply and installation of a tubular lead-acid battery with a capacity of 240 ampere-hours and an open circuit voltage of not less than 12.5 volts, equipped with copper cable heads and a minimum wet weight of 70 kilograms, provided that its production date does not exceed 4 months, including all necessary components.	PCs	6		تقديم وتركيب بطارية رصاصية حمضية انبوية استطاعة 240 امبير وجهد البطارية المفتوح لا يقل عن 12.5 فولت مع رؤوس كابلات من النحاس ووزن رطب لا يقل عن 70 كغ على ان لايزيد تاريخ انتاجها عن 4 اشهر مع كل ما يلزم		
26	Supply and installation of an MPPT inverter for an open circuit voltage system with a capacity of not less than 3 kilovolt-ampere, input voltage of 24 volts, output voltage of 230 volts, 50 hertz, with all necessary connections.	PCs	1		تقديم وتركيب انفرتر بتقنية mppt نظام الجهد مفتوح واستطاعة لاتقل عن 3 كيلوفولت امبير الدخل 24 فولت الخرج 230 فولت 50 هرتز مع التوصيل		

27	Supply and installation of lighting fixtures (not less than 300 watts) operating on 220 volts, including all necessary connections and components, in accordance with the attached specifications.	PCs	10		تقديم وتركيب أجهزة انارة (لا يقل عن 300 واط) يعمل على 220 فولط مع التوصيل وكل ما يلزم ووفق دفتر الشروط المرفق		
28	Provide Clamp ampere meter AC DC	PCs	2		تقديم مقياس امبير كلامب مستمر ومتناوب		
29	Providing and installing a 4-inch flow meter with a pressure rating of 16 bars, including flanges and necessary welding works.	PCs	2		تقديم وتركيب عداد غرارة (مأنش) ضغط 16 بار مع الفلنجات واعمال اللحام اللازمة		
30	Providing and installing a 12 -kg (powdering) fire extinguisher on the iron base of the panels	PCs	3		تقديم و تركيب طفاية حريق جدارية بوزن 12 كغ تركيب على القاعدة المعدنية للألواح		
31	Providing and installing a 6 kg CO2 fire extinguisher. For the control room	PCs	2		تقديم و تركيب طفاية حريق نوع CO2 سعة 6 كغ لغرفة التحكم		
32	Providing and installing a good quality surveillance camera (external + indoor) metal, day and night, with a minimum resolution of 4 mega-pixels, with wide viewing angles with all necessary.	PCs	8		تقديم وتركيب كاميرات مراقبة ذات نوعية جيدة (خارجية + داخلية) معدنية، ليلا ونهارا، بدقة لا تقل عن 4 ميجا بيكسل بزوايا مشاهدة واسعة مع كل ما يلزم.		
33	Providing and installing a DVR device with eight inputs for the monitoring system with all necessary	PCs	1		تقديم وتركيب جهاز دي في آر ثماني المدخلات لزوم نظام المراقبة		
34	Provide and install a recording hard drive with a capacity of not less than 2 terabytes with all necessary	PCs	1		تقديم وتركيب هارد ديسك للتسجيل بسعة لا تقل عن 2 تيرا مع كل ما يلزم		
35	Providing and installing a power supply unit for the system, 12 volts, not less than 20 A with all necessary	PCs	1		تقديم وتركيب وحدة تغذية للنظام 12 فولط لا تقل عن 20 امبير مع ما يلزم		
36	Providing and installing a 32-inch display screen, a good type, with WIFI feature with all necessary	PCs	1		تقديم وتركيب شاشة عرض قياس 43 بوصة نوع جيد تحتوي ميزة الواي فاي		
37	Providing and installing a cable (feed and information) for connecting cameras, a good type with all necessary	M.L	190		تقديم وتركيب كابل تغذية ومعلومات لزوم وصل الكاميرات نوع جيد		
38	Providing and installing BNC sockets to connect cameras to the DVR with good quality with all necessary	PCs	10		تقديم وتركيب جكات بي ان سي لزوم توصيل الكاميرات مع دي في آر		
Subtotal/Ara Toplam						المجموع	
Other charges (if applicable)/ Diğer Masraflar (mevcutsa)						تكاليف أخرى (إن وجدت)	
Discount (if applicable)/İndirim (mevcutsa)						حسم على السعر (إن وجد)	
Total Price (Toplam Fiyat)						السعر الإجمالي	
Alıcı adresi/Delivery address/ عنوان الاستلام				North of syria/ Kuzey Suriye / الشمال السوري			
العروض صالح لغاية Quotation Valid Till Teklif Geçerlilik Tarihi	تاريخ تقديم عرض السعر Date of submission of the price quote Fiyat teklifinin sunulduğu	توقيع المورد Supplier's Signature Tedarikçinin İmzası	يلغى عرض السعر الذي لا يحمل ختم وتوقيع المورد The price offer that does not bear the stamp and signature of the supplier will be cancelled Tedarikçinin kaşe ve imzasını taşımayan fiyat teklifi iptal edilecektir	ختم المورد Supplier's stamp Tedarikçinin Damgası	السعر المقدم من المورد يتضمن اي رسوم يتم اقتطاعها من قبل PTT بعد وصول المبلغ الى حساب المورد . The price provided by the supplier includes any fees that are deducted by PTT after the amount .reaches the supplier's account		
2024 / /		<u>الاسم / Name</u> <u>الصفة الوظيفية / Job Description</u>					